

*Traudel Walz*

***Deutsch-Russische Square Dance Freunde (DRSD)  
(German-Russian Square Dance Friends)***

**Successful experience for  
the special Square Dance  
Club “Fröhliche Menschen”  
in Pskov.**

**Erfolgserlebnis für den  
besonderen Square Dance  
Club „Fröhliche Menschen“  
in Pskov.**

They were invited to the festival for handicapped people in Belarus, they received prizes and even appeared on television. The tour was stressful because most of the participants had never travelled that far. Caretaker and caller Katja Erschova managed everything well.

Sie waren eingeladen zum Behinderten-Festival in Belarus, bekamen Preise und waren sogar im Fernsehen. Die Tour war stressig, denn die meisten Teilnehmer waren noch nie so weit gereist. Betreuerin und Callerin Katja Erschova hatte alles fest im Griff.

Because of the interruption by covid-19 many figures had been forgotten. But enough remained to practice contras and quadrilles. With that the FRÖHLICHE MENSCHEN were enthusiastic. Nobody noticed their mental handicap. This is thanks to Katja with her sympathetic understanding and patience. Square Dance will certainly be refreshed and practiced. It continues with much fun and joy.

Infolge der Coronapause waren viele Figuren vergessen. Aber es reichte, um Contras und Quadrillen einzuüben. Damit waren die FRÖHLICHE MENSCHEN voller Begeisterung bei der Sache. Niemand merkt ihre geistige Behinderung. Das verdanken sie Katja mit ihrem Einfühlungsvermögen und ihrer Engelsgeduld. Sicher wird bald wieder Square Dance aufgefrischt und praktiziert. Es geht weiter mit viel Fröhlichkeit und Freude.

*Translated by Annemarie Cohen*

